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Dan toch geen nertsenkwekerij in Wervik
nieuws

De fel omstreden nertsenkwekerij in Wervik komt er zeker niet. Dat staat te lezen in Het Laatste Nieuws. De gebouwen waar de
kwekerij zou komen, zijn verkocht aan een bloemenbedrijf. Drijvende kracht achter de nertsenkwekerij, de Nederlander Jos Van
Deurzen, was de afkeuring van zijn milieuvergunning nog aan het aanvechten bij de Raad van State, "maar vermits de gebouwen nu
verkocht zijn, is die procedure zonder voorwerp", reageert burgemeester Youro Casier (sp.a).
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De fel omstreden nertsenkwekerij in Wervik komt er zeker niet. Dat staat te lezen in Het Laatste Nieuws. De gebouwen waar de kwekerij zou komen,
zijn verkocht aan een bloemenbedrijf. Drijvende kracht achter de nertsenkwekerij, de Nederlander Jos Van Deurzen, was de afkeuring van zijn
milieuvergunning nog aan het aanvechten bij de Raad van State, "maar vermits de gebouwen nu verkocht zijn, is die procedure zonder voorwerp",
reageert burgemeester Youro Casier (sp.a).
De stad Wervik ontving maandag een aanvraag voor een milieu- en bouwvergunning van een bloemenbedrijf. Beide vergunningen moeten worden
afgeleverd door het schepencollege. "Dat is de enige voorwaarde om onze activiteiten daar te starten", zegt zaakvoerder Christoph Pieters van Tuliflor,
die een uitbreiding van zijn zaak wil realiseren in de gebouwen van nv Ghesquiere. Op diezelfde gebouwen had eerder de Nederlander Jos Van Deurzen
zijn oog al laten vallen. Hij wilde er 161.200 nertsen gaan kweken.
De deputatie in Brugge leverde Van Deurzen een milieuvergunning af, maar die werd vervolgens afgekeurd door Vlaams minister Joke Schauvliege.
Ondertussen was er ook al een storm van protest gerezen tegen de plannen voor de nertsenkwekerij. Van Deurzen liet het niet aan zijn hart komen en
trok naar de Raad van State, waar het dossier nu voorligt. "Maar vermits de gebouwen nu verkocht zijn, is die procedure zonder voorwerp",
verduidelijkt burgemeester Youro Casier.
Het stadsbestuur van Wervik laat weten verheugd te zijn met het verrassende nieuws. "We slaan twee vliegen in één klap", zegt burgemeester Casier.
"We zijn een bedrijf rijker, én we kunnen vermijden dat er een nertsenkwekerij komt. Dat lucht op, ook bij de omwonenden en andere inwoners. Het
turbulente hoofdstuk rond de mogelijk komst van de nertsenkwekerij, waartegen het stadsbestuur, buurtbewoners en natuurverenigingen streden,
kunnen we nu afsluiten", klinkt het opgelucht.
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